
 

BRM.0012.8.11.2022 

 

Protokół Nr 42/2022 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury Rady Miejskiej Inowrocławia 

odbytego w dniu  19 września 2022 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia, 

aleja Ratuszowa 36. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

Czas z trwania posiedzenia  12.30 do 13.50. 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

przewodnicząca    - Elżbieta Jardanowska, 

członkowie:     - Maria Stępniowska, 

- Waldemar Wąśniewski, 

- Maria Żukowska. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyły: 

1. Pani Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia, 

2. Pani Anna Dobecka – pracownik w Wydziale Oświaty i Sportu, 

3. Pani Beata Drogowska – Dyrektor Przedszkola nr 2 „U Jasia i Małgosi”, 

4. Pani Wioletta Wudniak – Dyrektor Przedszkola nr 4 z Oddziałami Integracyjnymi 

„Słoneczko”,  

5. Pani Jolanta Mrówczyńska – Dyrektor Przedszkola nr 14 „Muzyczna Kraina”,  

6. Pani Magdalena Zwolińska – Dyrektor Przedszkola nr 20 „Kujawskie dzieci”. 
 

Listę obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzyła i prowadziła Pani Elżbieta Jardanowska – 

Przewodnicząca Komisji, która na podstawie listy obecności stwierdziła,  

że w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji 

wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  
 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Wniosła o umieszczenie dodatkowo w punkcie 5 tematu: Sprawozdanie z akcji 

LATO 2022 r., który jest temat wynikający z pracy planu Komisji. 

 

Kto z członków Komisji jest za przyjęciem porządku obrad z uwzględnieniem  

ww. zmiany? 

 

Głosowanie: za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
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Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Zaproponowała następną zmianę porządku obrad, aby punkt 7 stał się punktem 6  

i odwrotnie.  

 

Kto z członków Komisji jest za przyjęciem porządku obrad z uwzględnieniem  

ww. zmiany? 

 

Głosowanie: za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu nr 41/2022 z 22.08.2022 r. Komisji Oświaty i Kultury. 

4. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 2022 r. 

5. Sprawozdanie z akcji LATO 2022 r. 

6. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

7. Zapoznanie się z warunkami realizacji przygotowania przedszkolnego przez 

dzieci sześcioletnie. Wizyta w przedszkolu „Słoneczko”. 

8. Sprawy bieżące. 
 

Ad 3. Przyjęcie protokołów nr 41/2022 z 22.08.2022 r. Komisji Oświaty  

i Kultury. 
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 41/2022 z 22.08.2022 r.? 

Głosowanie: za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

 

Ad 4. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze  

2022 r. – stanowi załącznik do LVI sesji RMI. 
 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Przedstawiła sprawozdanie. 

 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Otwieram dyskusję. 

Skoro nie ma pytań to przechodzimy do głosowania. 

 

Informacja o przebiegu wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za pierwsze 

półrocze 2022 r.: 
 

głosowanie:    za – 4,  przeciw –  0,  wstrzym. się – 0. 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. 

Kujawsko-Pomorskiego z 2022 r. poz. 1091), Komisja Oświaty i Kultury podjęła uchwałę 

nr 18/2022 o pozytywnym zaopiniowaniu informacji o przebiegu wykonania budżetu 

Miasta Inowrocławia za pierwsze półrocze 2022 r. 
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Informacja o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej za pierwsze 

półrocze 2022 r.: 

głosowanie:    za – 4,  przeciw –  0,  wstrzym. się – 0. 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. 

Kujawsko-Pomorskiego z 2022 r. poz. 1091), Komisja Oświaty i Kultury podjęła uchwałę 

nr 19/2022 o pozytywnym zaopiniowaniu informacji o kształtowaniu się Wieloletniej 

Prognozy Finansowej za pierwsze półrocze 2022 r. 

Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego Biblioteki Miejskiej im. Jana 

Kasprowicza w Inowrocławiu za pierwsze półrocze 2022 r.: 
 

głosowanie:    za – 4,  przeciw – 0,  wstrzym. się – 0. 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. 

Kujawsko-Pomorskiego z 2022 r. poz. 1091), Komisja Oświaty i Kultury podjęła uchwałę 

nr 20/2022 o pozytywnym zaopiniowaniu informacji o przebiegu wykonania planu 

finansowego Biblioteki Miejskiej im. Jana Kasprowicza w Inowrocławiu za pierwsze 

półrocze 2022 r. 

Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego Kujawskiego Centrum Kultury 

w Inowrocławiu za pierwsze półrocze 2022 r.: 
 

głosowanie:    za – 4,  przeciw –  0,  wstrzym. się – 0. 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. 

Kujawsko-Pomorskiego z 2022 r. poz. 1091), Komisja Oświaty i Kultury podjęła uchwałę 

nr 21/2022 o pozytywnym zaopiniowaniu informacji o przebiegu wykonania planu 

finansowego Kujawskiego Centrum Kultury w Inowrocławiu za pierwsze półrocze 2022 r. 
 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. informacje. 

Ad 5. Sprawozdanie z akcji LATO 2022 r.  – stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Anna Dobecka – pracownik  w Wydziale Oświaty i  Sportu: 

Przedstawiła materiał.  

 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Otwieram dyskusję. 

Szanowni Państwo w kontekście kontroli na jakiej byliśmy, dotyczącej półkolonii 

wyszła sprawa, że właściwie te zajęcia, które prowadzi Miasto w ogromnej 

większości są jedynymi zajęciami, z jakich korzystają uczniowie w czasie wakacji.  

I dlatego dziękuję bardzo Dyrektorom szkół, Organizacjom Pozarządowym, OSiR  

i Bibliotece za zorganizowanie tych zadań i za wyjście w stronę dzieci w celu 

rozwijania ich zainteresowań oraz uatrakcyjnienia spędzania czasu wolnego. Cieszy 

mnie bardzo, że pomimo deficytu finansowego i ogromnych kłopotów, Miasto  
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o dzieciach nie zapomina. Jeśli ktoś sobie podsumował to pragnę powiedzieć, że  

ze wszystkich tych 4 form organizacji w sposób stacjonarny skorzystało 2605 

uczestników, a w trybie on-line z Biblioteką współpracowało prawie 3,5 tysiąca 

dzieciaków. To jest bardzo ważna sprawa i serdecznie gratulujemy Pani Wydziałowi, 

jako przedstawicielowi Urzędu Miasta i gratulujemy również wszystkim tym  

4 składowym.  

 

Maria Żukowska – członek Komisji: 

Pani Przewodnicząca takie tylko uzupełnienie, bo rzeczywiście pięknie to Pani ujęła 

w słowach, ale należy podkreślić, że jest to jedyna forma opieki nad dziećmi. Nie 

tylko atrakcji, ale rodzice w czasie wakacji naprawdę nie mogą zapewnić dzieciom 

opieki. Dużo zajęć świetlicowych tutaj się sprawdza i to jest doskonały pomysł.  

 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Skoro nie ma więcej chętnych do zabrania głosu to zamykam dyskusję. 

 

Ad 6. Sprawy wymagające opinii Komisji.  

 

Anna Dobecka – pracownik w Wydziale Oświaty i  Sportu: 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie określenia wysokości 

opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w publicznym przedszkolu  

i oddziale przedszkolnym w publicznej szkole podstawowej prowadzonych przez 

Miasto Inowrocław – stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Anna Dobecka – pracownik  w Wydziale Oświaty i  Sportu: 

Przedstawiła projekt uchwały. 

 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Otwieram dyskusję.  

Skoro nie ma chętnych do zabrania głosu to przechodzimy do głosowania.  

 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie  

z wychowania przedszkolnego w publicznym przedszkolu i oddziale przedszkolnym 

w publicznej szkole podstawowej prowadzonych przez Miasto Inowrocław? 
 

głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia  

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego z 2022 r. poz. 1091), Komisja Oświaty  

i Kultury  podjęła uchwałę nr 22/2022 zmieniającą uchwałę w sprawie określenia 

wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w publicznym 

przedszkolu i oddziale przedszkolnym w publicznej szkole podstawowej 

prowadzonych przez Miasto Inowrocław. 

 

Anna Dobecka – pracownik w Wydziale Oświaty i  Sportu: 
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Przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie regulaminu 

określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania niektórych 

składników wynagradzania nauczycielom zatrudnionym w szkołach, dla których 

organem prowadzącym jest Miasto Inowrocław – stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu. 

 

Anna Dobecka – pracownik  w Wydziale Oświaty i  Sportu: 

Przedstawiła projekt uchwały. 

 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Otwieram dyskusję.  

Skoro nie ma chętnych do zabrania głosu to przechodzimy do głosowania.  

 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu określającego wysokość oraz 

szczegółowe warunki przyznawania niektórych składników wynagradzania 

nauczycielom zatrudnionym w szkołach, dla których organem prowadzącym jest 

Miasto Inowrocław? 
 

głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. 

Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego z 2022 r. poz. 1091), Komisja Oświaty  

i Kultury  podjęła uchwałę nr 23/2022 zmieniającą uchwałę w sprawie regulaminu 

określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania niektórych 

składników wynagradzania nauczycielom zatrudnionym w szkołach, dla których 

organem prowadzącym jest Miasto Inowrocław. 

 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Poinformowała, że dalsze posiedzenie Komisji odbędzie się w Przedszkolu nr 4  

z Oddziałami Integracyjnymi „Słoneczko”. 

 

Ad 7. Zapoznanie się z warunkami realizacji przygotowania przedszkolnego 

przez dzieci sześcioletnie. Wizyta w przedszkolu „Słoneczko”. 

 

Wioletta Wudniak – Dyrektor Przedszkola nr 4 z Oddziałami Integracyjnymi 

„Słoneczko”: 

W tym roku liczba wszystkich przedszkolaków to liczba 390, są w 17 grupach 

ulokowanych 8 Oddziałach Integracyjnych i 8 ogólnodostępnych. Uczęszcza do 

przedszkola 112 dzieci 6-letnich, więc jest to duża ilość. Są też dzieci z orzeczeniami 

i  z opiniami wczesnego wspomagania, czy też kształcenia specjalnego. 43 dzieci 

wymaga wczesnego  wspomagania, a 24 socjoterapii. 

 

Placówka mieści się w dwóch siedzibach przy ul. Kusocińskiego 11 i 24. Tutaj mamy 

dwa oddziały zerówkowe. Natomiast przy ul. Kusocińskiego 24 - 3 oddziały  

z czego dwa są to integracyjne. Mamy też grupy 5-6 letnie, czyli dzieci też spełniają 
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w tych grupach roczne przygotowanie przedszkolne, bo taki jest zamysł ze względów 

organizacyjnych. Musiałyśmy te dzieci ulokować, żeby wszystkie grupy były 

wypełnione i jednocześnie spełnione warunki zgodnie z podstawą programową. Obie 

placówki wyposażone są w plac zabaw, w dostępność gabinetów terapeutycznych. 

Zatrudnionych mamy 6 specjalistów. Dzieci w liczbie 43 są z opiniami o potrzebie 

wczesnego wspomagania i 25 – kształcenie specjalne. Dzięki uprzejmości organu 

prowadzącego na chwilę obecną możemy jeszcze się posiłkować. Zobaczymy jak te 

wszystkie względy formalne i finansowe pozwolą nam udźwignąć to w dalszym 

etapie.  

 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Chciałabym zapytać, czy w tych wszystkich 5 Oddziałach jesteście Integracyjnymi 

Przedszkolami i czy we wszystkich są dzieci z niepełnosprawnościami? 

 

Wioletta Wudniak – Dyrektor Przedszkola nr 4 z Oddziałami Integracyjnymi 

„Słoneczko”: 

W 3.  

 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Proszę mi jeszcze powiedzieć jak wygląda u Pani zmianowość? Czy te wszystkie 

dzieci 6-letnie chodzą na jedną zmianę? 

 

Wioletta Wudniak – Dyrektor Przedszkola nr 4 z Oddziałami Integracyjnymi 

„Słoneczko”: 

Tak. To jest przedszkole 8-godzinne. Nie mamy zerówek 5-godzinnych. Jest pełne 

wyżywienie, trzy posiłki dziennie i nie ma zmianowości. Dzieci mają prawo być od 

godziny 6 do 17, aczkolwiek rodzic składa deklarację. Minimum 6 godzin dziecko 

powinno być w placówce.  

 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Czy ktoś z członków Komisji chce zabrać głos? 

 

Pytań nie było. 

 

Beata Drogowska – Dyrektor Przedszkola nr 2 „U Jasia i Małgosi”: 

Jest to najmniejsze przedszkole, bo w jednym budynku 170 dzieciaków. W bieżącym 

roku szkolnym jest jedna grupa pełna 6-latków i jedna grupa mieszana. Wszystkie 

grupy przedszkolne mają pełne obłożenie. W tej chwili nie ma miejsca w żadnej 

grupie. Zazwyczaj są dzieci jeszcze na listach rezerwowych. Tutaj też jest 

jednozmianowość dla dzieci 6-letnich. Od godziny 6 do 17, dzieci korzystają z zajęć 

przez cały ten okres od września. Realizując zmianę, która wprowadziła specjalistów, 

także udało nam się zorganizować we własnym zakresie, ponieważ nauczyciele mają 

kwalifikacje, nie ma tylko psychologa. Oczywiście już złożyliśmy do kuratorium 

zapotrzebowanie na psychologa. Natomiast nie mam dzieci z orzeczeniami,  

z opiniami wczesnego wspomagania. Mamy jedno dziecko zaburzone takie  

z maluszków, ale dopiero to są takie obserwacje wstępne. Natomiast na tą chwilę bez 
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problemu nasze dziewczyny są w stanie to wszystko zorganizować i te zajęcia 

wspierające będą jak najbardziej prowadzone. Oczywiście od lat mamy 

zatrudnionych logopedów, jest to nauczycielka naszego przedszkola, która ma 

kwalifikacje i prowadzi zajęcia logopedyczne. Przede wszystkim objęci tym są dzieci 

najstarsze, czyli dzieci 6-letnie plus 5-letnie. Natomiast w związku ze zwiększeniem 

liczby godzin możemy również mieć te dzieci młodsze. Jeśli było wskazanie  

z poradni do jakiegoś wsparcia logopedycznego to było to realizowane. I też zawsze 

logopeda prowadzi badania. Od najmłodszych do najstarszych dzieciaków, żeby 

stwierdzić, czy to są zaburzenia rozwojowe, czy należy tą terapię już wprowadzić.  

 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Jeśli chodzi o plac zabaw to rzeczywiście macie dobrze wyposażony, bo tam 

byliśmy.  

 

Jolanta Mrówczyńska – Dyrektor Przedszkola nr 14 „Muzyczna Kraina”: 

Wszystkich dzieci w przedszkolu jest 571, ale czekamy jeszcze za dziećmi, które 

ukończą 2,5 roku. Natomiast 136 uczęszcza 6-latków. Do 5 oddziałów i tu 

podzieliłam dwa oddziały pełne na ul. Św. Ducha, po jednym, pełnym oddziale na  

ul. Jacewskiej, ul. Skłodowskiej i ul. Poznańskiej. Z tym, że mamy jeszcze w moim 

przedszkolu, w 3 budynkach grupy Montessori, gdzie dodatkowo uczęszcza 19 dzieci 

z podziałem, że 5 dzieci na ul. Jacewskiej i po 7 dzieci na ul. Skłodowskiej  

i Poznańskiej. Z opinią o wczesnym wspomaganiu mam 10 dzieci, ale 6-letnich.  

A ogólnie mamy 19 dzieci ze wczesnym wspomaganiem. Na ul. Św. Ducha  

i ul. Jacewskiej po 3 dzieci i na ul. Skłodowskiej i ul. Poznańskiej po 2 dzieci. 

Jednakże z orzeczeniem o kształceniu specjalnym mamy 2 dzieci na ul. Marii 

Skłodowskiej Curie. Dziecko z Ukrainy mam jedno, ale nie 6-letnie. Było  ich więcej, 

ale wyjechały. Jeżeli chodzi o dzieci 6-letnie to włączamy się w różne projekty, te 

wszystkie miejskie proponowane dla przedszkolaków. Jak najbardziej staramy się 

nadążać za priorytetami ministerialnymi. I w tym roku zespół rady pedagogicznej 

objął właśnie takie priorytety i kierunki działania rocznego. Z Mikołajem 

Kopernikiem poznajemy jego zainteresowania. Włączyliśmy się w ogólnopolski 

projekt „Wstrzymał Słońce, ruszył Ziemię”. Drugi kierunek to ekologia, nastawienie 

na oszczędzanie energii, wody, ciepła. Następny, który kontynuujemy, wynikający  

z naszej specyfiki przedszkola koncepcji to poznawanie muzyki metodą Lidii 

Bajkowskiej, na podstawie Bajki o Piosence i Nutkach. Mamy współpracę z autorką.  

Wykorzystaliśmy ten projekt zakupienia książek, który był z unijnych pieniędzy  

i wzbogaciłam biblioteczkę dla dzieci i rodziców, żeby każdy przedszkolak mógł się 

zapoznać z tą bajką i utożsamiać się z koncepcją naszego przedszkola.  Realizujemy 

również przez radę pedagogiczną uzgodnione kalendarium, uroczystości, wycieczki, 

spotkania z rodzicami, w tym konsultacje od tego roku, które także zostały narzucone 

na przedszkola. W przedszkolu funkcjonuje już drugi rok e-dziennik, co wpływa na 

szybką komunikację z rodzicami. Zakupiono też po dwa kolejne monitory w każdym 

budynku. Teraz udało mi się zakupić trzeci monitor. Współpracujemy z  różnymi 

środowiskami, ale tak jak usłyszeliśmy na początku spotkania od Komisji, że 

widziano nasze zaangażowanie podczas okresu pandemicznego we wszystkich 

przedszkolach to też zawiesiliśmy wszelkiego rodzaju działania o charakterze 

szerszym, poza przedszkole. I muszę powiedzieć, że rada pedagogiczna definitywnie 
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zrezygnuje już z wznowienia Mistrzostwa Tańca Towarzyskiego, ponieważ ciągłość 

w tym przypadku, kiedy nie przygotowywaliśmy dzieci młodszych, nie korzystaliśmy 

z nauki, musielibyśmy zaczynać to naprawdę od początku, od zera.  

 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Chciałabym tylko powiedzieć, że musimy wszyscy w obecnym okresie kierować się 

zdrowym rozsądkiem. I to jest podstawa. Nie czekajmy na żadne zarządzenia, 

rozporządzenia, ustalenia. One będą. Na razie mamy spokój, bo jak  dzisiaj 

dowiedzieliśmy się z Panem Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej Urząd Miasta ma 

podpisaną umowę na temat prądu na stałe, na okres ponad roku, więc te podwyżki tak 

drastycznie nas teraz nie dotkną, ale one się pojawią. Miasto pracuje nad tym, co 

zrobić, żeby pewne oszczędności wprowadzić. To jest odgórnie. Natomiast wszystko 

jest w rękach Dyrektorów szkół i przedszkoli, którzy muszą po prostu rozsądnie do 

tych sytuacji podchodzić. I nie mówię tylko o oszczędnościach. O zagrożeniach  

w przedszkolu też wiemy, czy ono wzrasta, czy nie. I dzisiaj takie wielkie akcje typu 

„Turniej Tańca”, gdzie gromadzimy ogrom dzieci w zamkniętej przestrzeni nie są 

wskazane.  

 

Magdalena Zwolińska – Dyrektor Przedszkola nr 20 „Kujawskie dzieci”: 

Mamy dwa budynki przy ul. Wojska Polskiego 13a i przy ul. Tadeusza Chęsego,  

w których znajdują się po jednej grupie zerowej. Razem 51 dzieci. Nie ma wśród 

nich dzieci ze wczesnym wspomaganiem. Natomiast w przedszkolu mamy 3 dzieci  

i myślę, że lada dzień 4 dzieci będzie miała takie orzeczenie. Jesteśmy na to 

przygotowani, bo mamy wszystkich specjalistów. I tak  jak  koleżanka wspomniała, 

mamy naszych nauczycieli, którzy mają potrzebne kwalifikacje. Także dobrze, że 

możemy korzystać z większej ilości godzin logopedy. To nas na pewno uradowało, 

bo tak jak było tu mówione nie tylko zerówka, ale i młodsze dzieci mogły skorzystać 

z pomocy specjalisty. Natomiast co do grupy zerowej to tak jak u koleżanek 

pracujemy od godz. 6 do godz. 17. Nie mamy 5 godzin od lat. Było spowodowane to 

tym, że rodzice nie płacą czesnego. To jest tylko kwestia wyżywienia. W tej chwili 

jest to 8 zł, więc lepiej się opłaca wysłać dziecko na 8 godzin z wyżywieniem. Mamy 

swoją kuchnię. Większe imprezy planujemy dopiero w przyszłym roku, tak jak Pani 

Przewodnicząca wspomniała o zachowaniu zdrowego rozsądku. I wielki ukłon w 

naszą stronę od rodziców, którzy bardzo doceniają, że mieli tak dobrze, że nie 

musieli wchodzić do przedszkola. Dostawali gotowe i ubrane dzieci. I nawet w tej 

chwili niektórzy rodzice nadal nie chcą wejść do przedszkola.  

 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Ponownie otworzyła dyskusję. 

 

Głos zabrała Pani Dyrektor Jolanta Mrówczyńska, wnioskując w imieniu wszystkich 

dyrektorów przedszkoli o zamknięcie dyżurującego w sierpniu przedszkola na tydzień 

przed rozpoczęciem nowego roku. Wniosek ten motywowała koniecznością 

przygotowania placówki do otwarcia.  

W odpowiedzi Przewodnicząca Elżbieta Jardanowska zobowiązała się do omówienia 

wniosku na najbliższym posiedzeniu Komisji.  
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Jako następna zabrała głos Pani Dyrektor Wioletta Wudniak zgłaszając problem 

poważnie uszkodzonego chodnika przed głównym wejściem do budynku. 

Przewodnicząca zobowiązała się do zgłoszenia problemu w formie interpelacji na 

najbliższym posiedzeniu Komisji.  

 

Ad 8.  Sprawy bieżące. 

 

W tym punkcie żadnych spraw bieżących nie było. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie dzisiejszej 

Komisji. 

 
Przewodnicząca 

Komisji Oświaty i Kultury 

 

/-/Elżbieta Jardanowska 
 

Protokółowała: 
 

/-/Monika Kozioł  

 

 

 


